
Verslag vergadering 28 oktober 2024 
 
Tijdens de ouderraadvergadering van 28 oktober werden twee (van de drie) 
nieuwe leden van de ouderraad verwelkomd. Een van hen zal in de toekomst 
het contact met de ouders in de medezeggenschapsraad van 2College 
onderhouden (Op de website van de school treffen jullie de namen van de 
leden aan). 
Aan het begin van de vergadering deed de directeur enkele mededelingen, 
waaronder over het splitsen van een vmbo-basis 1e klas, de melding van de 
nieuwe voorzitter van de Raad van Bestuur van OMO (Ingrid de Bonth). Ook 
stond hij stil bij de stand van zaken rondom de geplande noodlokalen en de 
aanhoudende problemen bij het invullen van sommige lessen bij uitval van een 
collega.  
De ouderraad sprak ook over de thema-avond voor ouders/verzorgers van 20 
maart 2025, waarbij onderwerpen als het puberbrein, mentale gezondheid of 
risicovol gedrag centraal kunnen staan. Ook spraken de leden over de manier 
waarop de avond aangeboden wordt: een presentatie of een meer “speelse” 
vorm met meer interactie. Het besluit over het gekozen thema en degene die 
de avond verzorgd zal op korte termijn worden genomen. In de volgende 
nieuwsbrief voor ouders zal de directeur een “save the date” opnemen, zodat 
ouders al rekening houden met de thema-avond. 
Een groot deel van de vergadering werd ingevuld door een boeiende 
presentatie van de ondersteuningscoördinator, mevrouw L. Hamers, over het 
ondersteuningsteam van Durendael. Dit team ondersteunt leerlingen, ouders, 
docenten en mentoren op het gebied van leerontwikkeling, sociale en 
persoonlijke groei. Om het aanbod van de school voor alle betrokkenen te 
verduidelijken, zijn er een praatplaat en een animatie ontwikkeld die de 
komende tijd in de school gebruikt worden. De ouderraad was enthousiast over 
de uitgebreide toelichting en de verduidelijking met het filmpje en de 
praatplaat. 
Tot slot meldde de directeur van de school dat Durendael werkt aan de 
verbetering van de basisvaardigheden taal, rekenen, burgerschapsvorming en 
ict-vaardigheden. Daarbij wordt gebruik gemaakt van een subsidie die de 
school voor twee jaar heeft ontvangen. 
 


